
        Správa Komisie NeOH kanoistických disciplín SDV SK za r. 2023     
       
      Skončil sa ďalší, nakoniec pre nás celkom úspešný rok a preto mi dovoľte, aby som ho ako 
predseda Komisie NeOH kanoistických disciplín SDV SK zhodnotil. 

       Komisia pracovala v zložení: predseda - Jaroslav Slučik (SOKŽA), členovia - Lucia Slučiková 
(SOKŽA), Allan Porubský (TUZV) a Šimon Miklušičák (UKBA), ktorý sa v polovici roka 2023 z 
dôvodov pracovnej zaneprázdnenosti činnosti v komisii vzdal. 
 
       Slovenská kanoistika na divokej vode je v súčasnosti vo veľmi dynamickom stave. Napriek 
nedávnym úsporným opatreniam, sme však vďaka aktivite dobrovoľníkov a úzkej spolupráci s 
členmi Komisie NeOH úspešne absolvovali niekoľko významných medzinárodných podujatí. Naši 
kanoisti si z týchto súťaží odniesli cenné medaily, čím sa potvrdil ich výnimočný talent a oddanosť 
tomuto športu. 

        I napriek zníženiu rozpočtu są pretekári z našej sekcie zúčastnili na ME v Skopje a MS v 
Augsburgu, na ktorých są nestratili, naopak boli úspešní. Kladne treba hodnotiť tri štvrté miesta 
Kataríny Kopúnovej (DUŽA), ako aj účasť kanoistky Viktórie Scholczovej (UKBA) vo finálových 
jazdách na MS a ME v šprinte. 

    Aj naši juniori a pretekári do 23 rokov boli úspešní na MSJ a U23 - Roudnice, kde získali jedno 
druhé miesto v kategórii 3xC1M do 23 rokov v zložení Allan Porubský (TUZV), Branislav Čársky 
(ŠKPBA) a Michal Dubovický (ŽKVŽA). Ani ostatní pretekári nesklamali a predpokladáme, že 
budú úspešní v ďalších rokoch. 

     Je dôležité poznamenať, že naša neolympijská disciplína čelí určitým výzvam, ale žiaľ aj 
určitým obmedzeniam. Jedným z hlavných problémov je prekrývanie termínov vrcholových 
podujatí medzi vodným slalomom a zjazdom. Táto situácia nám spôsobuje ťažkosti pri športovej 
príprave a tiež plánovaní pretekov. Táto nepriaznivá situácia následne výrazne obmedzuje čas na 
tréningový proces a účasti na pretekoch v jednotlivých disciplínach. Najkritickejšou je kolízia 
termínov MSJ a MSU23 slalom v Liptovskom Mikuláši s MEJ a MEU23 zjazd, šprint v Dallenwil 
(SUI). 

      Napriek týmto prekážkam sme radi, že sa dokážeme nielen presadzovať, ale už aj dosahovať 
významné úspechy v medzinárodnom meraní. S podporou našich dobrovoľníkov, trénerov a 
organizačných štruktúr sa neustále snažíme zlepšovať a nájsť riešenia pre efektívnejšiu koordináciu 
termínov a lepšiu podporu našich športovcov. Dúfame, že v blízkej budúcnosti sa nám podarí nájsť 
optimálne riešenia pre tieto problémy a posunúť slovenskú kanoistiku na ešte vyššiu úroveň v 
globálnom meradle. 



         Čo sa týka ostatných disciplín zaradených do našej sekcie, tak najväčšie nedostatky vidím v 
disciplíne freestylu , kde są neorganizuje Slovenský pohár, ani nominačné preteky, ani MR SR. 
Komisia teda nemá prehľad o pretekároch a ani o veľkosti základne pretekárov. 
   
         Kategória morských kajakov: Tento druh je v našej sekcii rozšírený skôr rekreačného 
charakteru, ako súťažného. V podstate nemáme zaregistrovaných žiadnych členov, ktorí by sa tejto 
disciplíne venovali súťažne.

        Vodácke maratóny: Stalo sa tradíciou, že na slovenských riekach kluby UKBA na Dunaji (2x) 
a na Hrone (1x) , SOKŽA na Váhu a TUZV na Hrone každoročne usporiadajú vodácke maratóny.  

        Na záver by som poďakoval  reprezentantom za skvelú reprezentáciu Slovenskej kanoistiky na 
divokej vode ,  samozrejme aj našim klubom ktorý sa venujú NeOH disciplínam a neposlednej 
miere vedeniu Slovenskej kanoistiki ktorá dala šancu aj NeOH disciplínam. 

                                                                                                  Slučik Jaroslav 

        


